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Abstract (en)
[origin: WO8101625A1] The device comprises a cord programmer selector (1) coupled with a representation of a portion of the instrument (5) on
which appears automatically the position of the fingers (27) to reproduce the selected cord on said cord selector (1) The visualization of the position
of the fingers on the portion of the instrument (5) and on the musical stave (6) is automatically effected after selecting the cord on the keyboard (2)
of the programmer selector (1) by light keys (27) at the representation of the instrument (5) and by light keys (28) at the musical slave (6) The device
allows to study cords and harmonies.

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un selecteur programmateur d'accord (1) couple avec une representation d'une portion de l'instrument (5) sur lequel apparait
automatiquement la position des doigts (27) pour reproduire l'accord selectionne sur ledit selecteur d'accord (1). La visualisation de la position des
doigts sur la portion de l'instrument (5) et sur la portee musicale (6) s'effectue automatiquement apres la selection de l'accord sur le clavier (2) du
selecteur programmateur (1) par des touches lumineuses (27) au niveau de la representation de l'instrument (5) et par des touches lumineuses (28)
au niveau de la portee musicale (6). Le dispositif permet l'etude des accords et des harmonies.
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